
欧洲数学学会(EMS)电子期刊及电子书使用说明

一、 出版社介绍(Introduction of the Publisher)

欧洲数学学会（The European Mathematical Society）在 1990 年创立，总部设在瑞士，旨在

促进纯粹与应用数学之研究,对数学教育之课题提供协助与建议,关切数学与社会之广泛关系,

促进各国数学家互动,建立欧洲数学家的认同感,在超国家机构间代表数学社群。EMS 到目前为

止个人会员达到 3000 多人，由来自欧洲 60 多个国家的应用和计算数学家、计算机科学家、工

程师、统计学家和数学教育者组成。EMS 在欧洲有着非常重要的学术地位，同时也是德国《数

学文摘》的主要编委。

The European Mathematical Society (EMS) was founded in 1990, which is headquartered in Switzerland. It aims to

promote the study of pure and applied mathematics, to provide assistance and advices on the subject of

mathematics education, to pay much more attention to the extensive relation between mathematics and society, to

promote communication and interaction among mathematicians from different countries, to help European

mathematicians build a sense of identity and establish mathematics community among supranational organizations.

Up to now, EMS has more than 3,000 individual members, consisting of applied and calculated mathematicians,

computer scientists, engineers, statisticians and mathematics educators from more than 60 European countries.

EMS has an important academic position in Europe and is also the main editor of the German 《Mathematical

Digest》.

期刊介绍(Introduction of the Journal)

EMS 出版的研究期刊涵盖了整个数学领域，既有基础理论研究，也有应用研究，内容丰富而全面，在高等研

究领域非常著名，2013 年已出版的 15 种学术型期刊中，80%被 SCI 收录为核心期刊。根据期刊引用报告(JCR)

统计，其中 Journal of the European Mathematical Society (JEMS)、Journal of Noncommutative

Geometry (JNCG)的影响因子分别高达 1.736 和 1.296。

The research journals published by EMS covered the entire field of mathematics, including both basic theoretical

research and applied research. It is well-known in the field of advanced research for its rich and comprehensive

contents. Among the 15 academic journals published in 2013, 80% of them are included by SCI as the core journals.

According to the statistics of Journal Citation Report (JCR), Impact Factors of 《 Journal of the European

Mathematical Society (JEMS)》and《Journal of Noncommutative Geometry (JNCG)》are respectively as high

as 1.736 and 1.296.

1、 访问地址(Website)：http://www.ems-ph.org/journals/journals.php

http://www.ems-ph.org/journals/journals.php


使用说明(Instructions)

进入网站地址后，

After entering the website

点击 Journal 列，打开默认出现按照期刊标

题排列的清单

Click the column “Journals” to open the list in

default sorted order by Journal titles

点击打开AIHPD
Click to open

AIHPD



如下图所示，显示现有卷，所有卷，

预告文章，编辑，作者介绍等信息。

点击“Current Issue”进入浏览

as shown below, existing Current
Issue, All Issues, Forthcoming,
Editorial Board, Subscriptions,
Introductions for Authors. Click
"Current Issue" to browse.

当选择 All Issue 时，如下图所示会出现现有的

期刊卷号信息。

When “All Issue” is selected, each volume of journals

will be listed as shown below.



二、 电子书介绍(Introduction of the e-book)：

EMS 已出版超过 170 本书的电子图书，出版年代从 2004 年至今，超过 30000 页的高质量文章，

所有的在线图书可以下载(pdf)，未来每年计划出版量约为 15 种左右，系列丛书包括以下 10

种：

More than 170 E-books have been published by EMS. Since 2004, over 30,000 pages of high quality articles have been published. All

E-books can be downloaded (in PDF format). In the future, the European Mathematical Society plans to publish an annual volume of

about 15 kinds of E-books and the series includes the following 10 kinds

1、 访问地址(website)：http://www.ems-ph.org/books/title_index.php

2、 使用说明(Instructions)

进入网站地址后(After entering the website)，

选择你需要下载的文章

并直接下载

Select the articles you need

to download and download

them directly
文章概要

The article

summary



点击 BOOK 列，打开默认出现按照图书系列排

列的图书清单

Click on the column “BOOK” to open the list in

default sorted order by the category of books

点击 Title Index,按照文章标题进行搜索，

如下所示，所有文章均按照标题排列

Click “Title Index” and search by the title of articles. As

shown below, all articles are listed alphabetically.



选中某系列书并进入，如下图所示，

显示该系列下所有书的信息。此系

列共有 4 本图书

Select one of the book series and
enter it. As shown below, there are
four books in this book series.



点击第一本书即出现这本书的详细信息。可以进行查询，

并阅读首页、目次和 PDF 阅读及下载。点击 e-book PDF 即
可下载该图书。

Click it to see the details of the book. You could search, check
the first page, catalog, read and download in PDF format.
Click E-book to download it in PDF format.


